
 

 

  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO)  

konaného dne 23.11.2023 od 17.00 hodin  

ve spolkové místnosti OÚ Postupice  

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav,   

                 Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: Bc. Janata Michal 

Ověřovatelé zápisu: Andr Jaroslav, Malý Jiří  

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

 

Program: 
 

1. Seznámení se zápisem z dílčího přezkoumání hospodaření obce 

2. Projednání žádosti ZŠ a MŠ Postupice o pořízení investice 

3. Projednání žádosti ZŠ a MŠ Postupice o odpisu nedobytné pohledávky 

4. Pověření koordinátora sociální práce 

5. Projednání žádosti o pronájem nebytových prostor 

6. Projednání žádosti ZŠ a MŠ Postupice o vyřazení nefunkčního majetku  

7. Rozpočtové úpravy č. 6/2023 

8. Projednání žádostí o poskytnutí příspěvku na DČOV 

9. Zvolení zástupce obce do Školské rady 

10. Schválení Obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku ze psů 

11. Schválení Obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku z pobytu 

12. Schválení Obecně závazné vyhlášky obce o místním poplatku za užívání veřejného 

prostranství 

13. Různé 

        

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO bere na vědomí Zápis z dílčího přezkoumání hospodaření obce Postupice za rok 2023 

ze dne 24. 10. 2023 provedeného KÚ Středočeského kraje. Nebyly zjištěny žádné chyby  

a nedostatky. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 



K bodu 2: 

ZO schvaluje pořízení investice – vybudování rozběhové dráhy s doskočištěm v areálu školy 

pro PO ZŠ a MŠ Postupice. Majetek bude pořízen z investičního fondu PO, po realizaci bude ZO 

předložen ke schválení odpisový plán.  

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 3: 

ZO schvaluje odpis nedobytné pohledávky v PO ZŠ a MŠ Postupice v celkové výši 2.654,- Kč 

(neuhrazené stravné a učební pomůcky po odstěhování žáků). 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 4: 

ZO pověřuje na základě § 35, odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., (zákon o obcích) koordinátora 

sociální práce, prostřednictvím dobrovolného svazku obcí CHOPOS, k výkonu sociální práce  

na území obce za účelem vytváření podmínek pro rozvoj sociální péče a pro uspokojování potřeb 

občanů obce. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 
 

 

K bodu 5:  

ZO schvaluje pronájem nebytových prostor kadeřnictví v suterénu budovy OÚ v Postupicích,  

pro žadatele J. A., Postupice, za podmínek obvyklých.  

Hlasování: 6 – 0 – 1 

 

 

 
 

K bodu 6:  

ZO souhlasí s vyřazením nefunkčního majetku v PO ZŠ a MŠ Postupice (dle přílohy, která je 

součástí zápisu) DDHM v operativní evidenci ve výši 13.494,70 Kč a DDHM ve výši 148.568,- Kč. 

Zároveň jmenuje zástupcem zřizovatele v likvidační komisi PO účetní obce pí. Matouškovou.  

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 

 
 

K bodu 7:  

ZO schvaluje Rozpočtové úpravy č. 6/2023 předložené účetní obce pí. Matouškovou 

(jednotlivá rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 

 
 

K bodu 8:  

a) ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy a příspěvek ve výši 30.000,- Kč na stavbu 

domácí ČOV pro žadatele M. H., Lísek. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 



b) ZO schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy a příspěvek ve výši 30.000,- Kč na stavbu 

domácí ČOV pro žadatele J. Z., Lísek. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

 

K bodu 9:  

ZO jmenuje zástupcem obce do Školské rady na období 2024-2026 starostu obce. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 

 

 

K bodu 10:  

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice o místním poplatku ze psů a zároveň 

zrušuje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice č. 4/2019, o místním poplatku ze psů, ze dne  

12. 12. 2019. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 

 

K bodu 11:  

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice o místním poplatku za užívání 

veřejného prostranství a zároveň zrušuje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice  

č. 5/2019, o místním poplatku za užívání veřejného prostranství, ze dne 12. 12. 2019. 

Hlasování: 7 – 0 – 0  

 

 

 

K bodu 12:  

ZO schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice o místním poplatku z pobytu a 

zároveň zrušuje Obecně závaznou vyhlášku obce Postupice č. 1/2021, o místní poplatku z pobytu, 

ze dne 25. 2. 2021. 
Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 13: 

a) ZO bere na vědomí, že se ZŠ a MŠ Postupice zapojí v pondělí 27.11.2023 do stávky. 

ZO bere na vědomí 

 

b) Starosta seznamuje ZO s kalkulací odpadového hospodářství za rok 2023 a informuje, že se na 

příštím jednání ZO bude schvalovat Obecně závazná vyhláška o poplatku za komunální odpad.  

ZO bere na vědomí 

 

c) Starosta seznamuje ZO s návrhem a cenovou nabídkou nového vícegeneračního hřiště 

v Postupicích, které bude vybudováno místo stávajícího dětského hřiště. Výstavba proběhne ve 

dvou etapách. Nejprve se vybuduje hřiště a část s prvky pro malé děti, později část s prvky pro větší 

děti. 

ZO bere na vědomí 

 

  



 

 

DISKUSE:  

 

J. Andr – dotazuje se na výsledky jednání s Policií ČR o zklidnění dopravní situace  

     na nám. J. Franka v Postupicích a na umístění zrcadla na křižovatku ulic Školní  

     a Na Výsluní 

     starosta: žádosti byly podány, ale zatím nemáme žádné zprávy 

J. Malý – děkuje za opravu veřejného osvětlení v ulici Blanická 

  - informuje, že v komunikaci u pošty je v asfaltu díra  

   starosta: provedeme šetření na místě a budeme řešit podle zjištěné situace 

 

J. Jíšová – zve na vánoční jarmark, který se koná 25.11. u Sokolovny v Postupicích a na koncert  

                 vánočních melodií „sestry v akci“ 8.12. od 20,00hod. ve vestibulu ZŠ Postupice 

 

 

VEŘEJNOST: 

p. Šetek ml. – dotazuje se, kdy se bude konat další schůzka ohledně vybavení dětského hřiště 

 starosta: další schůzka není v plánu 

          - dotazuje se, kdy se uskuteční II. etapa výstavby hřiště pro větší děti 

   starosta: II. etapa bude následovat po realizaci I. etapy s ohledem  

                                   na  možnosti čerpání rozpočtu na investice v dalších letech 

p. Pěkný – dotazuje se, zda je zkolaudován nový chodník do Lísku 

                   starosta: zatím není, kolaudace proběhne do konce února 

- požaduje opravu místní komunikace v Lísku 

starosta: tato komunikace je v plánu, oprava proběhne v příštím roce 

p. Kramár – děkuje za opravu komunikace do Buchova 

      - dotazuje se na možnost vybudování komunikace v Buchově  

starosta: osadní výbor ať sepíše požadavky  

 

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č. 6/2023. 

Hlasování: 7 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 18,00 hodin. 

 

 


